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PROTOKÓŁ nr 9.2021 

z obrad XXXVI Nadzwyczajnej Sesji  Rady Miejskiej w Radłowie z dnia  23 września 2021 r. godz. 

14:00, w Sali Narad Rady Miejskiej w Urzędzie Miejskim w Radłowie 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Pan Piotr Kapera            Przewodniczący Rady Miejskiej 

2. Pan Piotr Śmiałkowski                                                    Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

3. Pan Bogdan Padło      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

4. Pan Piotr Nasiadka      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

5. Pani Justyna Zborowska      Radna Rady Miejskiej w Radłowie  

6. Pan Kamil Kurzawski     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

7. Pan Jerzy Żurowski           Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

8. Pan Wojciech Kozioł     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

9. Pan Krzysztof Jasek      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

10. Pani Małgorzata Woźniak     Radna Rady Miejskiej w Radłowie 

11. Pan Zbigniew Madej      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

12. Pan Marcin Małek     Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

13. Pan Wojciech Rudziński      Radny Rady Miejskiej w Radłowie 

 

Zaproszeni goście: 

1. Pan Wiesław Armatys              Z-ca Burmistrza  

2. Pani Marta Cegielska                                   Skarbnik Gminy 

3. Pan Tomasz Sławieniak              Radca Prawny 

4. Pan Andrzeja Janicki         Inspektor UM w Radłowie 

5. Pan Franciszek Kądziela   Inspektor UM w Radłowie 

6. Pan Krzysztof Sobczyk  Kierownik MGOPS w Radłowie 

7. Pan Kamil Sobota Specjalista UM w Radłowie                 

    

 

Ad. 1. 

Posiedzenie XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie otworzył i prowadził 

przewodniczący Pan Piotr Kapera. Pan przewodniczący na wstępie przeprosił za opóźnienie w rozpoczęciu 



2 
 

sesji spowodowanej zmianami w uchwałach, które zostały wprowadzone podczas posiedzenia komisji. 

Następnie przywitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: odczytania i przyjęcia porządku 

obrad XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Odczytanie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 11 sierpnia 2021 r.  

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021, 

c) zmiany uchwały dotyczącej Statutu Gminy Radłów, 

d) w sprawie przyjęcia projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków dla 

obszaru gminy Radłów.   

5. Wolne wnioski i zakończenie obrad XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie.  

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem porządku obrad XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Radłowie. 

Głosowanie za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

W obradach Sesji Rady Miejskiej w Radłowie uczestniczyło 13 radnych.  

Ad. 3. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: Przyjęcie protokołu z XXXV 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie z dnia 11 sierpnia 2021 r.  

Pan Żurowski złożył wniosek, aby przyjąć protokół bez czytania. 

Głosowanie za nieodczytywaniem protokołu: za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu   i nikt nie był 

przeciw. 
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Przystąpiono do głosowania przyjęcia protokołu z XXXV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie 

z dnia 11 sierpnia 2021 r.  

Głosowanie: za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był przeciw. 

Protokół został przyjęty 13 głosami za. 

 

Ad. 4. 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Pan przewodniczący Piotr Kapera zaznaczył, iż temat był  omówiony przez Panią Skarbnik na posiedzeniu 

wspólnym Komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania. 

Brak pytań. 

Odczytano projekt uchwały – p. Jerzy Żurawski. 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej: 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Żurowski Jerzy X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Kurzawski Kamil X   

12 Marcin Małek X   

13 Kozioł Wojciech X   

 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał.  

Wszyscy obecni radni uczestniczyli w głosowaniu. 

Uchwała Nr XXXVI/325/2021. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Podjęcia uchwały w sprawie: 

b) zmiany uchwały budżetowej na rok 2021 

 Projekt uchwały również był omówiony przez panią Skarbnik na wspólnym posiedzeniu komisji. 

Przewodniczący zaprosił do zadawania pytań, nikt się nie zgłosił. Brak pytań. 

Przystąpiono do odczytania projektu uchwały, którą odczytał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w 

Radłowie, pan Jerzy Żurowski. 

Następnie przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania imiennego w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na rok 2021: 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Żurowski Jerzy X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Kurzawski Kamil X   

12 Marcin Małek X   

13 Kozioł Wojciech X   

 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wszyscy 

obecni radni uczestniczyli w głosowaniu.  

Uchwała Nr XXXVI/326/2021. 

 

Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwały w sprawie: 

c) zmiany uchwały dotyczącej Statutu Gminy Radłów 

Pan przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji 

przez pana burmistrza Wiesława Armatysa. Zapytał czy radni mają uwagi do uchwały. Brak. 

Radny Jerzy Żurawski wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały bez odczytywania. 

Głosowanie za nieodczytywaniem uchwały: za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był 

przeciw. 

Przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania imienne go w sprawie: zmiany uchwały dotyczącej Statutu Gminy Radłów: 
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Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Żurowski Jerzy X   

6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Kurzawski Kamil X   

12 Marcin Małek X   

13 Kozioł Wojciech X   

 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wszyscy 

obecni radni uczestniczyli w głosowaniu.   

Uchwała Nr XXXVI/327/2021. 

 

  Pan Piotr Kapera przystąpił do kolejnego punktu porządku obrad:  

Podjęcia uchwały w sprawie: 

d) przyjęcia projektu zmiany Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków dla 

obszaru gminy Radłów  

Pan przewodniczący Piotr Kapera powiedział, że temat był  omówiony przez Pana Wiesława Głowę na 

posiedzeniu wspólnym Komisji i zapytał, czy są jeszcze pytania lub ktoś ma jakieś wątpliwości. Brak pytań i 

uwag. 

Radny Jerzy Żurawski wystąpił z wnioskiem o przyjęcie uchwały bez odczytywania. 

Głosowanie za nieodczytywaniem uchwały: za: 13 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu i nikt nie był 

przeciw. 

Przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania imienne go w sprawie: w sprawie przyjęcia projektu zmiany Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków dla obszaru gminy Radłów 

Lp. Imię i Nazwisko ZA PRZECIW WSTRZYMUJĄCY 

1 Jasek Krzysztof X   

2 Małgorzata Woźniak X   

3 Madej Zbigniew X   

4 Zborowska Justyna X   

5 Żurowski Jerzy X   
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6 Nasiadka Piotr X   

7 Padło Bogdan X   

8 Rudziński Wojciech X   

9 Śmiałkowski Piotr X   

10 Kapera Piotr X   

11 Kurzawski Kamil X   

12 Marcin Małek X   

13 Kozioł Wojciech X   

 

Głosowanie uchwały: 13 radnych głosowało za, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Wszyscy obecni 

radni uczestniczyli w głosowaniu.  

Uchwała Nr XXXIII/328/2021. 

 

Przewodniczący oświadczył, że na tym zakończono podejmowanie uchwał.  

 

Ad. 5 

Przewodniczący Piotr Kapera zgodnie z przyjętym porządkiem obrad rozpoczął: Wolne wnioski i 

zakończenie obrad XXXVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Radłowie.  

Przewodniczący zaprosił do dyskusji. Radny Piotr Śmiałkowski zgłosił się jako pierwszy. 

Radny Śmiałkowski: „Panie Burmistrzu na ręce pana i wszystkich tych, którzy się przyczynili do realizacji 

projektu doświetlenia fragmentu ulicy Poległych na odcinku od kościoła do ulicy Rzemieślniczej – składam 

tutaj podziękowania. Projekt akurat został uruchomiony w momencie kiedy już te dni ciemne – są dłuższe, 

przewaga nocy nad dniem. Trwało to troszku, ale warto powiedzieć, że doszło do sfinalizowania i jesteśmy z 

tego zadowoleni. Dziękuję.” 

Przewodniczący udzielił głosu radnemu Wojciechowi Rudzińskiemu. 

Radny Rudziński: „Panie burmistrzu ode mnie 2 pytania. Jedno odnośnie pana, który na zebraniu wiejskim 

apelował o pomoc w sprawie huku odnośnie żwirowni? Temat jest panu znany. Drugie pytanie: odnośnie ulicy 

osiedlowej u nas na Woli. Czy jest szansa też o doświetlenie tak piękne? Może nie jak w Radłowie – takie 

artystyczne, ale jakiekolwiek. Pod stadninę, za stadninę, pod cmentarz na Woli, żeby dostawić te parę latarni. 

W tym roku, w przyszłym? Czy jest jakakolwiek szansa na to?” 

Burmistrz Armatys: ”Jeżeli mogę, to tak zaraz pan Franciszek odpowie na pierwszy punkt, bo wniosek 

wpłynął. Ja też byłem na tym zebraniu. Oświetlenie szansa jest, tylko to w tym roku to na pewno powiem panu, 

że nie ma już szansy, bo to jest zbyt długa procedura – projektowania tego oświetlenia, zabezpieczenia 

środków. Teraz nie wiem nawet o jakiej kwocie rozmawiamy, więc jeśli będzie wasz wniosek. Państwo na 

zebraniu, chyba tam nie przeznaczaliście z tego co pamiętam, żadnych kwot na jakąś budowę oświetlenia, tym 

roku nie. Będzie taka wola no to ruszymy z dokumentacją. Warunkiem są zgody mieszkańców przez których 

przebiegają po prostu linki nad działkami i prace projektowe. Pan Zbigniew zaraz powie ile trwało 
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doświetlenie pomnika i to jeszcze fizycznie nie świeci, a to się wlokło z półtora roku. To nie jest temat, który 

można w miesiąc załatwić tak bym powiedział. Natomiast będziemy rozmawiać przy budżecie jakieś środki 

zagospodarujemy, jeśli będzie taka wola to ja nie widzę problemu, tylko to trwa i to nie są, jak to teraz modnie 

mówią – to nie są tanie rzeczy. Proszę złożyć interpelację pisemną. Będziemy się mierzyć z tym tematem przy 

przyszłorocznym budżecie.” 

Pracownik F.K.: „W temacie naruszenia ciszy nocnej na Woli Radłowskiej. Jesteśmy na etapie 

rozpatrywania. Będziemy występować do przedsiębiorstwa o to, aby przedstawił plan ruchu. Jeżeli z tego 

planu ruchu będzie wynikało, że może eksploatować w nocy to nie będziemy w stanie dużo zrobić. Będziemy 

analizować decyzję środowiskową jaka była wydana. Czy w tej decyzji był trzy zmianowy system pracy. Jeżeli 

tak, to trudno mówić o naruszeniach. Jeżeli nie, to będziemy monitować i będzie to zmierzało do tego, aby 

zaprzestał takiej działalności. Musi to wynikać z dokumentów.” 

Burmistrz Armatys: ”Natomiast powiem jeszcze, że te argumenty które tam pan podawał odnośnie spotkań 

z policją. To one tam nie znalazły potwierdzenia z tego co rozmawiałem później z panem komendantem, więc 

nie wiem jaka tam była sytuacja. Nie jest to na pewno tak, jak było przedstawione na zebraniu, że jak będzie 

jakiś wniosek mieszkańców to policja się natychmiast tym zajmie. Jednoznacznie powiedziano, że absolutnie 

się tym zajmować nie będzie, w takiej wersji jak zostało to na zebraniu przedstawione.” 

 Przewodniczący udzielił głosu radnemu Zbigniewowi Madejowi. 

Radny Madej: „Panie burmistrzu, analizując dzisiaj uchwałę budżetową, i com zauważył, że bardzo dużo 

robi się dróg i bardzo dobrze. Np. w Radłowie tu 398 m, 272 m, 150 m, 108 m, na Niwce 526 m, bardzo dobrze. 

Proszę mi powiedzieć, dlaczego my w Biskupicach – bo już nie wiem jak się tłumaczyć przed mieszkańcami – 

nie możemy zrobić od 2016 roku ulicy Nowej, gdzie można sobie język uciąć jadąc tą drogą. Nie wyobrażacie 

sobie jak np. poleje woda, no to woda stoi. Już nie mówię nawet, że tam gdzie nawet rowy są to stoi. Przez 20 

lat droga, jak położyli na to błoto nie była robiona. Wałki koło drogi się już potworzyły, bo wiadomo sypie się 

piaskiem w zimie i nie ma ta woda gdzie odpłynąć. Jak my radni mamy się ustosunkowywać? Jak mamy 

odpowiadać? W innych miejscowościach się robi, gdzieś te drogi i chwała im za to. Np. sołtys w Zdrochcu 

150 m drogi chce – nie ma pieniędzy. Tu mówię w Radłowie bez przerwy się robi. Jakoś nie słyszę kolegów, 

nie żebym złośliwie mówił – nie słyszę kolegów radnych z Radłowa, żeby walczyli o te drogi. Proszę mi 

powiedzieć kto decyduje? Kto te wnioski składa? Tak, że w Radłowie wszystko przypada, a innym wszystkim 

przepada.” 

Burmistrz Armatys: ”To znaczy, ja powiem tak: dwie drogi w Radłowie, które były zrobione to były z tych 

funduszy takich funduszy inicjatyw lokalnych. One są akurat jedyne, które się wpisały w ten program, który 

był dedykowany PGR-om i szczęście albo nieszczęście PGR był w Radłowie. Myśmy tam aplikowaliśmy, o tak 

naprawdę dokończenie rewitalizacji parku i te dwie drogi, bo tylko takie warunki mogły być spełnione, ale to 

było w tej miejscowości gdzie PGR funkcjonował. Odrzucono nam park. Dostaliśmy około 200 tysięcy na te 

drogi i to jest konsekwencja tego wniosku. Drugie drogi były robione z Funduszu Dróg Samorządowych, które 
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były w poprzednim roku składane i to na pewno nie było w tajemnicy, bo Państwo doskonale jako Radni, o 

tym wiedzieli. Przecież to nawet jest kwestia, która była i przy budżecie omawiana i Burmistrz też już to kilka 

razy na sesji mówił, które drogi były składane. Natomiast ulica Nowa jest złożona. W tym roku był kolejny 

nabór Funduszu Dróg Samorządowych i ulica Nowa w zakresie ponad 1 km jest w tym roku z Biskupic złożona 

jako jedna z dróg, bo gmina może złożyć maksymalnie 2 drogi. Są złożone też: ulica Kościelna – z tego co 

pamiętam jest złożona do tzw. usuwania skutków klęsk żywiołowych. Natomiast dziś widziałem informację, że 

Wojewoda jakieś środki przydzielił, ale to tym gminom które tak naprawdę ucierpiały podczas tych powodzi. 

Nie wiem czy będą dodatkowe środki, czy nie będą? Jeśli będą to wniosek mamy złożony. Natomiast ulica 

Nowa będzie, myślę realizowana jeśli rozstrzygnie się ta transza, bo to jest wniosek w tym roku. On będzie 

rozstrzygany, gdzieś do wiosny przyszłego roku i jeśli będzie pozytywnie zakwalifikowany, to będzie robione. 

Rozmawiamy tu o wydatkach już naprawdę kilkuset tysięcznych, jak nie więcej przy ulicy Nowej. Mamy też 

złożone, to co Państwo też słyszycie, z tego Polskiego Ładu – pierwszego pilotażowego naboru. Jest tam 

złożony wniosek na blisko 5 mln zł. Nie wiem czy dziś jest p. Andrzej – to tam może powiedzieć, które drogi są 

z Biskupic wytypowane, bo tam większość to są drogi z Biskupic. Pamięta pan, to co tam przy pomniku 

transakcje z panem posłem żeśmy zawierali. W zasadzie tyle mogę powiedzieć, jakby pan Andrzej ewentualnie 

powiedział – nie wiem czy jest przygotowany, które drogi są wytypowane z Biskupic to może pan coś więcej 

powiedzieć.” 

Radny Madej: „Panie burmistrzu sprawa jest taka, że my radni wysłuchujemy. Są opinie – kiedy zrobicie? 

Obiecanki były. Ja wiem, decyduje ten kto daje pieniądze. Ja wiem, tylko tak się dziwnie składa, że jednym się 

daje – drugim się odbiera, tak jest. Ludzie to widzą i wszystkie, całe to odium zła idzie na nas.”  

Burmistrz Armatys: „Myślę, że jeszcze przyjdzie też taki dobry czas dla Biskupic, tylko proszę o jeszcze 

trochę cierpliwości.” 

Radny Madej: „Oby, bo Biskupice tak bardziej na wschodzie to słońce tam wcześniej wstaje niż w Radłowie.” 

Burmistrz Armatys: „ Był czas, że było robione dużo w Biskupicach i tu też państwo inni Radni się 

denerwowali, trochę się to teraz przesunęło. Natomiast myślę, że niedługo i drogi dotrą do Biskupic.” 

Radny Madej: „Panie burmistrzu, ale wiemy o tym, że drogi to co pan burmistrz Zbigniew powiedział. Drogi 

i chodniki są jedną z ważniejszych inwestycji w gminie. Wszystko jest ważne, tylko naprawdę jak nie ma ktoś 

jak przejechać dobrze, bezpiecznie i tak jak tutaj jeszcze Wojciech mówi: jak jest jasno, to naprawdę 

przyjemnie. Chce się żyć, a jeżeli jest mówię: jedzie się i zęby chce sobie człowiek połamać. Bo mówimy o 

Brzeźnicy – jadę na grzyby no to jest droga taka (gestykuluje), ale tam jest w miarę równo, a u nas są doły. 

Są doły, zapadliny, woda stoi, są pachwiny gdzie tam jest 10 cm…”   

Burmistrz Armatys: „To jest cena za to, że mieliście państwo jako pierwsi kanalizację w gminie.” 

Radny Madej: „Chyba, że to jest kara. Jak to jest kara to przyjmuję.” 
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Burmistrz Armatys: „Ktoś miał coś pierwszy, ktoś miał coś później. Natomiast będziecie Państwo tworzyć 

budżet, też wiecie dobrze, że dziś nie robi się dróg 100% z budżetu gminy. Chyba, że wyjątkowo nie można 

pozyskać środków zewnętrznych to są to krótkie odcinki. Wszędzie szukamy, tam gdzie tylko jest możliwość 

dofinansowania. Tak samo są teraz złożone drogi w Biskupicach, zarówno do Funduszu Dróg 

Samorządowych, jak i do Polskiego Ładu tam jest 50% dofinansowania, a te się rozstrzygną gdzieś w 

październiku, więc zobaczymy czy będzie rozstrzygnięcie pozytywne. Tyle mogę powiedzieć, bo więcej 

będziecie Państwo tworzyć budżet, będziecie decydować na co będziecie pieniądze dawać i jakie drogi robić.” 

Radny Madej: „Ale czym my dysponujemy? Groszami w stosunku do potrzeb.” 

Przewodniczący Kapera: „Dlatego panie radny, sam pan sobie odpowiada. To jest wina tego, że nie mamy 

takich pieniędzy, żeby zrobić takie drogi i musimy gdzieś wnioskować. A z wnioskami jest tak, że dziś przejdą 

akurat w Radłowie, a nie przejdą w Biskupicach, ale to już nie jest zależne od nas – od urzędu gminy, bo to 

już…” 

Radny Madej: „Panie przewodniczący, tak się składa, że w Radłowie praktycznie wszystkie wnioski 

przechodzą, a w innych miejscowościach nic.” 

Przewodniczący Kapera: „Panie radny, pan rozumie, że czasem to idzie za czymś. Tak jak tu słyszę, że jakaś 

droga jest robiona ze skutków powodziowych, czy tam innych i czasami się uda, a czasami żaden wniosek nie 

przejdzie.” 

Radny Madej: „Doskonale rozumiem, panie przewodniczący, tylko nie wiem czy pan dobrze słyszał w 2016 

roku ulica Nowa była zakwalifikowana i wszyscy mówią będzie droga, będzie droga. Jest 2021, kończy się i 

nie mamy. Nie mamy” 

Przewodniczący Kapera: „No widzi pan, my to samo mówimy o Brzeźnicy. Ile lat już mówimy o Brzeźnicy, 

że będzie co roku…” 

Radny Madej: „To już jest Powiat.” 

Burmistrz Armatys: „Będzie droga robiona. Już jest podpisana umowa. Droga na Brzeźnicy będzie do końca 

listopada robiona, bo takie też przyszło uzgodnienie od organizacji ruchu. Jest Powiat po przetargu, także 

będziemy mieć dobrą drogę.” 

Radny Madej: „Jeszcze jedna sprawa jest, panie burmistrzu odnośnie OSP Biskupice Radłowskie. Czy wiemy 

coś na temat samochodu? Czy dalej jesteśmy w próżni?” 

Burmistrz Armatys: „Wiecie państwo…” 

Przewodniczący Kapera: „Były rozmowy panie radny, więc pan radny wszystko wie.” 
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Burmistrz Armatys: „To cośmy słyszeli, to wszystko wiemy. Od tego czasu się nic nie zmieniło. Wnioski nie 

zostały rozstrzygnięte. Fundusz Sprawiedliwości na razie jest zawieszony, tak jak uzyskaliśmy informację i 

czekamy na rozstrzygnięcie wniosku. Będziemy wtedy decydować dalej.”  

Radny Madej: „A w tych luźnych rozmowach naszych kuluarowych przy pomniku, tam wszyscy obiecywali 

nawet dwa samochody i z tego wyszło zero.” 

Przewodniczący Kapera: „Jeszcze nie, to za szybko panie radny.” 

Burmistrz Armatys: „Wie pan co, chwileczkę. Te rozmowy, które trwał… Nie rozstrzygnęły się nabory 

wniosków, ale to cały czas to co ja mowie o tych drogach, że są z tego Polskiego Ładu złożone, to między 

innymi to są wszystko te same sprawy. Ma to się rozstrzygnąć gdzieś w październiku, więc jeszcze ten miesiąc 

wytrzymamy.” 

Radny Madej: „Dziękuję, więcej będziemy na zebraniu wiejskim dyskutować, panie burmistrzu.” 

Przewodniczący Kapera: „Dziękuję.” 

Przewodniczący udzielił głosu radnemu Piotrowi Nasiadce. 

Radny Nasiadka: „Panie burmistrzu, chciałem zapytać, bo na ostatnich kilku sesjach też był poruszany temat 

burzliwy i gorący odnośnie Liceum. Czy to się coś zmieniło? Czy jakieś rozmowy są toczone odnośnie tego 

Liceum? Czy wszystko stanęło w miejscu? Dziękuję.” 

 Burmistrz Armatys: „Na dzisiaj mogę powiedzieć tak, że po tych pismach które poszły do pana Wojewody 

otrzymaliśmy informację, że Powiat majątek ten otrzymał w drodze decyzji administracyjnej na własność. Pan 

Wice Wojewoda Leśniak odpisał, że to jest niesprawiedliwe, że dostali go za darmo i chcą go sprzedawać na 

działalność komercyjną i widzi, że powinien służyć społeczeństwu. Państwo Posłowie się zaangażowali w 

rozmowy z panem Starostą i na dzisiaj tam miało być spotkanie w ubiegłym tygodniu. Na dzisiaj nie mamy 

informacji, jak one się zakończyły. Natomiast przetarg jest ogłoszony i swoim rytmem idzie. Natomiast na 

razie takie informacje otrzymaliśmy i nie wiem czy to… przetargu nikt nie wycofał, więc pewnie wszyscy 

czekają czy rzeczywiście ktoś – jakiś kupiec będzie, czy nie będzie. To też słyszeliście pewno państwo 

wypowiedź pana Starosty, że jest duże zainteresowanie, że jest oferent na którym tylko społeczeństwo 

skorzysta, bo będzie obiekt udostępniony. To tylko takie medialne informacje, które gdzieś tam z rozmów, czy 

z jakichś tam wywiadów wiem i w zasadzie tyle. Stanowisko służb pana Wojewody jest takie, że to była decyzja 

administracyjna, więc to nie była darowizna. Oni tak naprawdę mogą sobie robić sobie, z tym co chcą. Z tym, 

że Wojewoda Leśniak w piśmie do nas zaznaczył, że to jest nie w porządku. Skoro otrzymano to za darmo, 

żeby to bez samorządu jakoś sprzedawać i on też tam nawiązywał w piśmie, że był chętny uczestniczyć w 

rozmowach na temat znalezienia wspólnego stanowiska. Natomiast dzisiaj czekamy, co dalej się będzie z tym 

działo.” 
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Przewodniczący Kapera: „Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?” 

Przewodniczący Kapera udzielił głosu radnemu wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Radłowie Jerzemu 

Żurowskiemu. 

Radny Żurowski: „Panie burmistrzu to taka przyziemna sprawa, ale też bardzo ważna, bo kończy się lato i 

wiadomo wszystkie te atrakcje związane z latem też. Chodzi mi o… niedługo zniknie ta budka z lodami też z 

rynku z Radłowa. Ten parasol, który się tam pojawił razem z tą ławeczką na rynku. Ten pan, który… byłem 

przy tym jak on to stawiał, pytałem się go skąd ma pozwolenie w ogóle na to, żeby tam na tym rynku być. 

Powiedział, że ma pozwolenie z gminy, tzn., ma na piśmie pozwolenie, że może być. Przyjąłem to do 

wiadomości, ale co się potem okazało tam ta ławeczka nigdy nie była sprzątana i jak przychodziła sobota, 

niedziela to normalnie strach tam było podejść, bo cała była brudna i jakieś tam papierki, chusteczki i tego 

typu rzeczy. Visa vi naszej ławeczki „I love Radłów”, że tak powiem, czyli naszej wizytówki. Może by i było 

warto temu panu, który jak podejrzewam wszakże miał dobry pomysł. Ta ławeczka na rynku, żeby tam ktoś 

mógł te lody zjeść, ale żeby ten pan na przyszłość, w przyszły roku pisemnie, te miejsca gdzie to użytkuje 

sprzątał. Bo naprawdę, tam jest tak bałagan, że to nawet nieprzyjemnie iść przejść.” 

Burmistrz Armatys: „Dobrze, przyjmujemy to do wiadomości. Czas wbrew pozorom szybko płynie i myślę, 

że pan za rok też będzie chciał korzystać. Troszkę to przypilnujemy, bo dzisiaj to już jest za późno na jakieś 

decyzje wsteczne. Natomiast spróbujemy to w przyszłym roku dopilnować.” 

Przewodniczący Kapera: „Dziękuję. Czy ktoś jeszcze chce zabrać głos?” 

Przewodniczący Kapera udzielił głosu radnemu Kamilowi Kurzawskiemu. 

Radny Kurzawski: „Mam pytanie odnośnie jeszcze dwóch kwestii, które były gdzieś w ostatnim czasie, czyli 

o szkołę muzyczną i o żłobek. Jak wygląda sytuacja z naborem do żłobka i ilu jest wychowanków? To samo 

odnośnie szkoły muzycznej. 

Burmistrz Armatys: „W szkole muzycznej jest chyba coś ponad 55 osób i ta szkoła ruszyła 1 września. Jest 

kilka oddziałów. Szkoła w Domosławicach doposażyła w niezbędne pomoce, w niezbędne instrumenty i te 

zajęcia się popołudniami, zgodnie z harmonogramem toczą. Nie wiem jaki tam był ostatnio nabór, na końcu 

była jeszcze nauka na skrzypcach. Nie wiem jak to się skończyło. Natomiast ponad 50 dzieci jest przyjętych 

do tej szkoły muzycznej. Z tego, co też wiem żłobek ma pełne obłożenie i od 1 września normalnie funkcjonuje. 

Pani dyrektor mówiła, że ktoś się wycofał 1 września. Natomiast była lista rezerwowa. Pełna 20 dzieci w 

żłobku jest i tam są chyba dalej listy rezerwowe. Nawet mimo tej podwyżki, chętni do korzystania są.” 

Przewodniczący Kapera: „Dziękuję.” 

Przewodniczący Kapera udzielił głosu radnemu Zbigniewowi Madejowi. 
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Radny Madej: „Na temat żłobka. W Szczurowej, a dosłownie w Strzelcach Małych otwarli też żłobek nowy 

– w gminie Szczurowa i tam jest 560-570 zł, tylko nie wiem czy z jedzeniem czy bez, ale taką mam pewną 

informację, że tyle kosztuje pobyt.” 

Burmistrz Armatys: „Te opłaty to już zaczynają tak iść do takiego wyższego poziomu i to ta uchwała może 

była dla niektórych kontrowersyjna, ale myślę że tu wszystkie okoliczne samorządy podobne poziomy, jak nie 

wyższe zaczynają stosować tych opłat.”  

Przewodniczący Kapera: „Dziękuję. Czy ktoś jeszcze z państwa radnych będzie chciał zabrać głos? 

Ja mam jeszcze jedną prośbę: chciałbym, żeby na następną sesję przygotować informację dotyczącą wywozu 

śmieci. Przede wszystkim chodzi mi o to, jaka ilość śmieci została wywieziona w przez I półrocze. Czy te nasze 

wyliczenia, nasze strategie się potwierdzają? Czy my tych śmieci mamy więcej, mniej? Żebyśmy po prostu 

wiedzieli, bo mieszkańcy pytają. Bo tu były ustne zapewnienia, że jeżeli będzie tych śmieci mniej to będziemy 

po prostu chcieli obniżyć koszt wywozu śmieci i dlatego mieszkańcy są zainteresowani, żeby się dowiedzieć 

czy jest szansa na obniżenie kosztu wywozu, czy tej szansy nie ma?  

Pracownik F.K.: „Na następną sesję przygotuję dane. Szacunek na dzień dzisiejszy jest zgodny z 

wcześniejszymi wyliczeniami. Szczegóły przygotuję na następną sesję.” 

Burmistrz Armatys: „Proszę też informować mieszkańców, że PSZOK jest czynny. Dość sprawnie 

funkcjonuje, jak ktoś ma życzenie może z PSZOK-u korzystać.” 

 

Przewodniczący Kapera zadał pytanie dotyczące szczegółów zbieranych na PSZOK odpadów. 

Burmistrz Armatys, udzielił informacji odnośnie ulotek i rozpropagowania informacji dotyczących 

PSZOK-u oraz czasu pracy, jak również rodzaju odpadów. 

Burmistrz Armatys zaprosił o większe zaangażowanie podczas Gminnych uroczystości. 

Pan Przewodniczący zakończył obrady XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Radłowie. 

 

 

 

Protokolant                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej w Radłowie     

…………………                                                                                                                                          


